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UNIVERSAL TRAY FOR HAND DRYER

干手器通用接水盘

重量 1.6kg1.6kg

1404567-T01-A
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1.将接水盘底座置于干手机正下方约25cm的适当位置，用铅
笔画出安装孔位。（图1）

2.使用8mm砖头在画出的孔位上钻孔，将膨胀螺丝套插入所
钻的孔中。（图2）

3.将底座置于墙上，孔对齐，螺丝插入孔中并锁紧。（图3）

4.双手将硅藻土轻放到底座上，硅藻土上的椭圆形凸起应卡入
底座上的椭圆形孔内。（图4）
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IMPORTANT NOTICE

1、硅藻土表面如有脏污，请用水洗或者使用湿的软布或是海绵擦拭
即可， 然后放置于阳光下晾晒直至晒干，或置于阴凉干燥处风干。
2、硅藻土表面如有难以清理的顽固污渍，请用中性洗涤剂，并配合
柔软的刷子等工具进行清理。
3、使用时间久了硅藻土的表面孔隙会被长期沉积的污垢堵塞，影响
吸水能力，可用细的砂纸或是毛刷将表面轻轻打磨一遍，即可恢复
吸水能力。
4、请勿撞击硅藻土，以防破损。

Mark the hole position on the wall with the tray at 25cm below
the bottom of the hand dryer. (Fig.1)

Drill 2 holes, dia 8mm, insert the plastic dowels. (Fig.2)

Put the tray on the wall, insert screws into dowels and tighten
them. (Fig.3)

Put the diatomite on the tray and fix the position with the oval
bulge. (Fig.4)

1.Water stains appear on the surface of the diatomite, rinse with
water and wipe with a cloth to clean, then place in the sun to dry or
dry in a cool dry place.

2.I f there is stubborn stains, wash them with detergent and use a
brush or other tool to clean.

3.After a long time of use, the pores on the surface of the diatomite
will be blocked by the stains, affecting the water absorption
capacity. the surface can be lightly  polished with sandpaper to
have it recovered.

4.Do not hit the diatomite.
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